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JBC De Hakhorst 
Jeu-de-boulesclub De Hakhorst is opgericht op 29 april 1980. Het  
aantal banen werd binnen enkele maanden uitgebreid 3 naar 5 ba-
nen. Inmiddels staat er nu een hal met 16 binnenbanen en is er een  
buitenterrein met 32 banen.  
Het clubhuis heeft ook een mooi terras op het zuiden. 
Jeu-de-boulesclub De Hakhorst is aangesloten bij de Nederlandse  
jeu-de-boulesbond (NJBB). Er wordt deelgenomen aan door de bond 
georganiseerde nationale en regionale wedstrijden.  
Ook is er een lokale jeu-de-boulescompetitie en er zijn maandelijkse  
clubtoernooien. 
De club start in 2023 met circa 200 leden. 
 

Party’s 
De mogelijkheid bestaat om voor een dagdeel onze accommodatie te 
huren voor jeu-de-boulesparty’s of bedrijfsuitjes. 
Er wordt dan gebould onder begeleiding van Hakhorstleden. 
Speelmateriaal en kantinefaciliteiten zijn aanwezig.  
Ook kan er een buffet worden verzorgd.   
Contact: e-mail: verhuur@jbcdehakhorst.nl 

 Post– en speeladres: 
 ‘t Sluisje 6, 3831 JV Leusden 
 Telefoon: 033-4320031 
 E-mail:  
 secretaris@jbcdehakhorst.nl 

 
                 Website: 
Ereleden:  Jos Halla                       http://jbcdehakhorst.nl 
  Ton Jacobs †            SNS-bank: IBAN  
       SNSB 0907 0054 97 
Leden van Verdienste:         
  Wim van de Berg             Redactie Bouletin E-mail: 
  Rob van der Werve †            redactie@jbcdehakhorst.nl 
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In dit nummer o.a. op paginanr.: 7. van de voorzitter 9. van de se-
cretaris 14. LDC 2022 17. Kwartettentoernooi 19. lief en leed  
21. sportcommissie 26. Sinterklaastoernooi 29. afscheid De Hak-
horst 31. Dinsdagtoernooi 32. sponsornieuws 35. Maandagavond- 
hussel 37. In Memoriam 38. Koffietoernooi 40. Kersttoernooi  
44. oud papier 50. Arnold’s knipoog 
 
Kopij inleveren uiterlijk maandag 23 januari. 
Het Bouletin van februari komt uit op vrijdag  
27 januari. 
 
 

Inleveren kopij graag aan:  redactie@jbcdehakhorst.nl  

 
 
Voorzitter Ad Kooijman 06-49896145  
  
Secretaris Martin Borst                            06-37560935  
                                           secretaris@jbcdehakhorst.nl 
 
Penningmeester Diny Lieben - Schuurs 
 
 Irene Maes 033-4944743 
   
                                           Kees Duerink 06-55363291                                           
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Een jaar van geluk en met 
veel tijd om te genieten van 

de kleine dingen in het  

leven! 
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Januari 2021 
Speeltijden boulen 
 
Het boulodrome is altijd een half uur vóór 
het spelen geopend. 
Speeltijd: 
maandag en vrijdag 19.30 - 22.30 uur 
dinsdag, donderdag en zondag                                
13.00 - 16.00 uur  
(soms afwijkende tijden, zie de agenda) 
Graag minstens 10 minuten vóór de aanvangstijd aanwezig!! 
 

 

Januari 2023 

Zijn er wijzigingen dan volgen die 
doormiddel van de nieuwsbrief! 
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  Van de Voorzitter 

Van het jaar 2022 hebben wij afscheid genomen. Een nieuw jaar staat 
voor de deur. Wat dat nieuwe jaar ons gaat brengen weten wij nu  
natuurlijk nog niet. 
Wat we wel weten is dat Irene Maes heeft aangegeven per april uit 
het bestuur te gaan. 
 

Dat betekent dus een vacature die opgevuld moet worden. 
 
De secretaris heeft hier uitgebreid verslag van gedaan op blz. 10. 

 
 
 
De decembertoernooien waren  
allemaal zeer geslaagd. Met veel 
dank aan de wedstrijdleiders en de 
inkopers van de prijzen.  
De tafels zagen er, zoals altijd, weer 
schitterend uit! 
 
 
 
 

Winter is mooi, maar voor boulers is buiten 
spelen toch altijd leuker. 
Gelukkig gaan de dagen weer lengen.  
Maar voorlopig dus binnen spelen. 
Veel bouleplezier 
                                                                                                  
Ad Kooijman. 
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Van de secretaris 

Ik weet niet of terugkijken tot mijn taak behoort  
maar ik doe het toch even.  
Van de week zei iemand tegen mij dat zij het waardeerde dat het  
bestuur zoveel doet. 
Dank voor het compliment, maar toen ik om mij heen keek, zag ik de 
versierde kantine, de medewerkers achter de bar en de geharkte en 
gesproeide banen die er weer prachtig bij lagen. Nee, het bestuur 
doet het niet, wij met z’n allen maken onze prachtige club. 
Er zal altijd wel iets zijn, maar wanneer ik bedenk hoeveel leden actief 
zijn om er iets moois van te maken geeft dat een fijn gevoel. 
 
Nu weer even aan het werk. 
Op het mededelingenbord hang een poster met de opbrengst van de 
Grote Club actie. Dit jaar € 160,48, weliswaar minder dan vorig jaar, 
maar wanneer je bedenkt dat we nu in een tijd leven waarin ook  
leden moeten kiezen hoe ze hun geld uitgeven, is het een mooi  
bedrag. Allemaal bedankt daarvoor. 
Hoewel de winstkans bij loterijen niet heel groot is adviseer ik u toch 
om even te checken of er toevallig een prijs op uw lot is gevallen.  
Je weet maar nooit. 
 
Het bestuur heeft zich bezig gehouden met de verwarming en met de 
energiekosten die in de komende tijd op ons af komen. De verwar-
ming lijkt het weer goed te doen, hij moet nog  wel opnieuw worden 
afgesteld maar desondanks gaan de energiekosten wel stijgen.  
We hebben inmiddels een keuze gemaakt voor een nieuw energie-
contract. In de kantine gaan we de ramen die lek zijn vervangen, zo-
dat de warmte die er is, ook binnen blijft. Maar ook als de warmte 
binnenblijft adviseer ik u om iets warms aan te trekken wanneer u 
komt boulen. Op koude dagen, zoals in begin december, zal dat nodig 
zijn. 
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Een ander punt waar we als bestuur mee bezig zijn, is de Algemene 
Leden Vergadering. De ALV staat gepland voor 20 april 2023.  
Schrijf deze datum vast in uw agenda omdat we bijv. samen moeten 
besluiten hoe we omgaan met de hogere energiekosten. Het bestuur 
zal een voorstel schrijven. 
Ook moeten we samen kijken naar de samenstelling van het be-
stuur, omdat Irene Maes heeft besloten haar werk binnen het  
bestuur na de ALV te beëindigen.  
Voor haar zoeken we in ieder geval één vervanger/ster. 
Graag zouden we nog wat meer nieuwe bestuursleden willen begroe-
ten omdat we nu geen vervanger hebben wanneer er iemand uitvalt. 
Dus meld je alstublieft wanneer je ons en daarmee de club wilt hel-
pen. 
Wanneer je een onderwerp of agendapunt hebt dat je graag wil be-
spreken op de ALV, laat dat dan aan mij weten. 

Diezelfde kwetsbaarheid van het bestuur geldt ook voor  
andere posten, het maken van bijv. barroosters en de  
sponsoractiviteiten zijn heel belangrijk voor de club, zoals al 
het werk belangrijk is, maar dit zijn wel soloposten. 

Natuurlijk draait de wereld wel door wanneer iemand (tijdelijk) uit-
valt maar op de club zou de boel kunnen vastlopen en dat willen we 
graag voorkomen. 
Ook wanneer je niet wilt besturen, bedenk dan wat je kunt doen 
wanneer je nu nog geen taak op je genomen hebt. 
 
Om een beetje blij te eindigen denk ik terug aan het Sinterklaas- en 
Kersttoernooi, beide zeer geslaagd en gezellig. Habari ontvangt  
€ 350,- voor hun werk en bij het Kersttoernooi kregen alle leden een 
prijs mee naar huis na een leuke avond. Gelukkig was het niet glad 
toen we naar huis gingen. 
 
Ik hoop veel leden te zien op de nieuwjaarsbijeenkomst op  
2 januari om 19.00 uur, en wens u allen een gezond, mooi  
boulejaar toe. 
 
Groet Martin 
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Parallelweg 7a 
3931 MS Woudenberg 
 
Met vestigingen in : 

Barneveld - Ermelo - Nunspeet - Voorthuizen - Woudenberg 

www.versteegbuurman.com 

Ook voor schade - onderhoud - lease 

AUTO VERSTEEG BUURMAN 
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De LDC in 2022 
Woensdagavond 24 november was de laatste speelavond van de LDC 
dit jaar. Alle 25 teams waren aanwezig in de boulehal van  
De Hakhorst omdat daar de ruimte was voor alle teams.  
Het afgelopen jaar hebben we zowel bij Amicale als bij De Hakhorst 
gespeeld. 
Gedurende het jaar hebben Anton Kunenborg en ondergetekende als 
spelleiders vele verrassende uitslagen genoteerd. 
Tijdens deze competitie hebben we sterke teams gezien en ook  
minder sterke, maar het enthousiasme was bij beide groepen telkens 
weer aanwezig. 
Helaas hebben zich tijdens deze competitie twee teams, wegens  
gezondheidsredenen, moeten trekken. 
We hopen dat het hen goed blijft gaan. 
Omdat deze opzet van competitie niet naar ieders smaak was,  
hebben de nieuwe spelleiders voor 2023, Arnold van der Loo en on-
dergetekende, een andere variant voor ogen. Deze variant heeft zeer 
zeker overeenkomst met de door de NJBB opgezette vorm van WDC 
en NPC-competities. 
Of deze vorm in 2023 aan de verwachtingen voldoet kunnen we pas 
eind 2023 beoordelen. 
Het werd weer een laat avondje want de laatste partijen waren pas 
om 23.30 uur afgelopen en daarna kon de eindstand worden  
opgemaakt. 
De slotavond bij De Hakhorst was weer een gezellige bijeenkomst.  
Er werd na afloop nog voor kleine warme hapjes gezorgd. 
Zoals gebruikelijk bij de voorloper van de LDC, de WoDoCo, kregen 
alle teams 2 flessen wijn als dank. Deze geste werd door De Hakhorst 
gesponsord. Volgend jaar zal deze “prijsuitreiking” anders van opzet 
zijn. 
Volgend jaar hopen Arnold en ondergetekende weer veel van de hui-
dige spelers, maar ook veel nieuwe spelers te zien. 
 
Tot volgend jaar. 
Herman Kok, Anton Kunenborg en Arnold van der Loo. 
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Nieck de Groot en  

Rudolph de Groot 

 

Koen Verf en  

Slimen Ben Ahmed 

 

Rob Geurts en Carla de Wilde 
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Commissie Lief en Leed 
 
Beste leden. 
 
Naar aanleiding van een vraag over wat deze com-
missie (cie.) inhoudelijk voorstelt, het volgende. 
 
Wij, Tjitske Moro en Eelke Algra “runnen” deze 
cie. Zorgen samen voor kaarten, bloemen, telefoontjes of bezoekjes 
bij ziekte, na een operatie, bij feesten zoals bijv. 50 jaar getrouwd zijn 
of aanwezig zijn bij een uitvaart met het verzorgen van een uitvaart-
stuk. 
 
Om een beeld te geven van e.e.a.: 
In de periode van 1 februari 2022 – tot eind december 2022 hebben 
wij: 42 x iemand gebeld - 33 kaarten verstuurd en 22 x bloemen  
gebracht of laten bezorgen. 
 
I.v.m. COVID-besmettingsgevaar (pennen en kaarten) hebben we de 
laatste 2 jaar geen kaarten meer op de club van hand tot hand laten 
gaan om je naam op te schrijven. 
We gaan het vanaf 1 januari 2023 weer oppakken zodat zoveel moge-
lijk mensen op de hoogte zijn van het wel en wee in/op de club en 
hun medeleven kunnen tonen en delen. 
Soms weten wij niet van iedereen of er iets naars of leuks is. Wilt u, 
als dat van de betreffende persoon mag, het aan één van ons tweeën 
doorgeven zodat we daar actie op kunnen nemen? 
Het is nl. niet leuk als de één wel en de ander niets van ons hoort. 
 
Wij houden zoveel als mogelijk rekening met de privacyregels die er 
binnen de club gelden! En vragen altijd eerst aan de betreffende  
persoon of we wel of niet iets mogen sturen. 
 
Dank alvast voor jullie medewerking. 
Tjitske Moro - Eelke Algra. 
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Als ik dit schrijf loopt het jaar 2022 op zijn einde en kunnen we terug-
blikken op een jaar die in aanvang nog te lijden heeft gehad van  
corona. Het lijkt alweer lang geleden, maar bedenk dat in de eerste 
twee maanden van 2022 we nog te maken hadden met beperkende 
maatregelen op de club en binnen onze sport. Bijvoorbeeld het stop-
zetten van de NPC-competitie per 1 januari wat een tegenslag was 
voor o.a. het team Hakhorst 1 dat op dat moment, vanwege zeer goe-
de resultaten, afstevende op een mogelijke promotie. Ook intern 
moesten we reserveren om te mogen spelen, een maatregel die de 
eerste twee maanden nog van toepassing was. Inmiddels ziet het er 
naar uit dat we komende tijd hier niet voor behoeven te vrezen, coro-
na wordt langzamerhand als een “griepje” gezien door de overheid. 
 
Tijdens een van de laatste NPC-wedstrijden die in ons boulodrome 
zijn gespeeld is een lid van het bezoekende team onwel geworden. De 
oorzaak bleek achteraf een gescheurde aorta te zijn. Door actief ingrij-
pen van Tjitske en Arnold, ondersteund door enkele andere leden van 
onze club, is de betrokken persoon snel gemobiliseerd in afwachting 
van de ambulance. Hij is later met een heli vanuit het Meander naar 
Utrecht getransporteerd, een zeer ernstige zaak dus. Complimenten 
van het ambulancepersoneel voor het snelle handelen van beide  
leden. Hiermee is toch maar weer aangetoond dat de kennis van  
Eerste Hulp noodzakelijk is en levensreddend kan zijn. Betrokkene 
maakt het trouwens goed na een operatie en is herstellende. 

 
Toernooien. 
We kunnen terugkijken op een geslaagd Sinterklaas- en Kersttoernooi: 
veel deelnemers en een gezellige sfeer. Zoals gebruikelijk was er voor 
iedere deelnemer een prijs bij het Kersttoernooi. Het kiezen van een 
prijs uit het grote aanbod op de prijzentafel leidde tot een langdurige 
prijsuitreiking.                                                          Lees verder op blz.24 
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‘t Plein 37, Winkelcentrum Hamershof, Leusden, 033-4941781, www.ruvis.nl. 
Dinsdag: Markt Biezenkamp 8.00 tot 13.00 uur | Vrijdag: Biezenkamp 9.00 tot 18.00 uur 

Vrijdag: Tabaksteeg Maximapein 9.00 tot 18.00 uur | Zaterdag: Hamershof 9.00 tot 17.00 uur 
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Het Sinterklaastoernooi stond weer in het teken van Habari met  
prijzen uit het verre Afrika. De SC heeft aan het Bestuur gevraagd om 
voor 2023 eens een ander goeddoel te steunen. Er zijn meerdere 
goede doelen die hiervoor in aanmerking komen en we roepen de 
leden op om met voorstellen te komen zodat de SC het bestuur kan 
adviseren. 
Het is bij het schrijven van dit stukje nog onduidelijk of het Hart-van- 
Nederlandtoernooi van 7 januari door zal kunnen gaan. Het aantal 
inschrijvingen is nog té laag om dit te organiseren. Jammer, maar bij 
veel clubs is het een probleem dat de animo om deel te nemen aan 
toernooien achterblijft bij de verwachtingen. 
 
Wil je weten wat er komend jaar door ons georganiseerd wordt kijk 
dan op de jaarkalender die gepubliceerd is op de Hakhorst website. 
Het is weer een volle agenda voor 2023! 
 

Leusder Doubletten Competitie 
De inschrijvingen voor de LDC zijn binnen en we starten dit jaar voor 
het eerst met de indeling in poules. Deze indeling is gebaseerd op de 
resultaten uit vorig jaar en het aantal deelnemers maakt het mogelijk 
om met 3 poules te starten. We zijn benieuwd hoe deze nieuwe  
aanpak zal bevallen. Volgende maand starten de eerste wedstrijden 
en we wensen iedereen veel succes. 
 

Voor de Leusder Doubletten Competitie hebben we nu 28 
teams. We hopen dat er nog twee bijkomen zodat we drie 
complete poules hebben. Meer informatie over de indelin-
gen en speeldata krijgt u in het volgende Bouletin. 
 

Tenslotte nog iets over het deelnemen aan interne 
toernooien. Al enige tijd wordt inschrijfgeld geïncas-
seerd door middel van PINNEN.  
Dit willen we voortaan zo blijven doen en verzoeken 
jullie hier rekening mee te houden.  
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Interne Tripletten 
De nieuwe indeling voor deze competitie is gemaakt. Helaas hebben 
er vier teams om uiteenlopende redenen minder ingeschreven waar-
door we een Hoofdklasse hebben met acht teams en een 1e klasse 
met 6 teams. Dit houdt in 7 speelavonden voor de Hoofdklasse en 5 
speelavonden voor de 1e klasse. Zet deze alvast in uw agenda. 
17 januari, 14 februari, 21 maart, 18 april, 19 september, 17 oktober 
en 14 november voor de Hoofdklasse.  
Voor de 1e klasse vallen april en september af. Hieronder de indeling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Paul Dijkstra 
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Sinterklaastoernooi 26-11-2022 
 
Met uiteindelijk 49 deelnemers ging het 
Sinterklaastoernooi van start.  Een paar 
mensen waren door omstandigheden 
afgehaakt en er waren leden die zich 
hadden zich ingeschreven en niet zijn  
gekomen. Het was verrassend om te zien 
dat de avond- en middagspelers elkaar 
hebben gevonden om gezamenlijk een 
leuk bedrag voor het goede doel bijeen 
te brengen.   
Geraldine Brouwer van Stichting Habari 
gaf vooraf een uitleg over het doel waar-
aan de inschrijfgelden werden besteed, verduidelijkt met een foto- 
presentatie op de schermen. Het doel was om kinderen ‘s morgens 
een bord voedzame soep te kunnen geven omdat veel kinderen  
zonder eten naar school gaan, gewoon omdat er thuis geen eten is. 
(komt in Nederland ook voor)  
 
Met 49 deelnemers betekende het dat wij een half triplet hadden op 
baan 8. Wel werden alle partijen uitgespeeld met een pauze tussen 
de wedstrijden om iets te eten te drinken. Te eten was er. 
Op alle tafels werden door Arnold en Edith, die de bar  
verzorgden, schaaltjes met pepernoten neergezet.  
Goed verzorgd. 
Na de eerste ronde werd de lijst aangevoerd door Anja Engelbert  
13-2, Sanna Borst 13-2 en Andre Horn met 13-3.  
Na de tweede ronde bleef Anja Engelbert 13-6 op plaats 1 staan  
gevolgd door Sanna Borst ook met 13-6 en Andre Horn ook met 13-6. 
Plaats 1 en 2 werden gedeeld omdat de dames exact gelijk stonden. 
(Alfabetische volgorde) 
Onderaan werd de lijst aangevoerd door Albertje Fledderus, Truus 
Ruaris en Rolando Albergati. 
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De derde ronde, ja die is altijd het spannendste. Deze bepaalt uitein-
delijk wie wint of verliest. 
Op plaats 1 Andre Horn met 13-8, eindigde met 3+22 
Op plaats 2 Tineke Verhey met 13-4, eindigde met 3+20 
Op plaats 3 Gerda van Bruggen met 13-9, eindigde met 3+16 
Er waren prijzen voor de eerste 4 plaatsen met 3 overwinningen. 
Er waren 3 prijzen voor de eersten met 2 overwinningen. 
Er waren 2 prijzen voor de eersten met 1 overwinning. 
 
De prijzen waren beschikbaar gesteld door Stichting Habari en  
bestonden uit voorwerpen met de hand gemaakt door inwoners van 
Afrika. Stichting Habari is nu vooral actief in Kenia en Namibië. 
 
Rest mij nog even te vertellen en te vragen om de scorelijsten goed 
en duidelijk in te vullen. Heb je gekrast en het is onduidelijk gewor-
den meldt het bij de wedstrijdleider want die kan geen krassen invul-
len maar wel een cijfer. 
Vul dus zelf je standen in en laat het niet door een ander doen want 
ook nu ging dat weer fout. Er was iemand met 3 overwinningen, door 
een ander in laten vullen. Fout dus, zij eindigde met 2 overwinningen 
en viel buiten de prijzen omdat de stand verkeerd was ingevuld. 

                                           Egbert van Wijk 
 
1e plaats: Andre Horn 
 
 
 

 
Na het toernooi gezellig 
napraten! 
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Mijn herinneringen en afscheid van JBC De Hakhorst 
 
Bij de boulers die in 1980 de vereniging gingen oprichten waren er 
een paar die konden bridgen. Onder hen was Rie Stet, zij bowlde in de 
Korf. Zij is in gesprek gegaan met John Visser (ex directeur van de 
Korf) om te bridgen in de winter, omdat er bij slecht weer niet ge-
bould kon worden. John wilde ook op vrijdagmiddag wel mee bridgen 
en gaf de club de ruimte. Zonder zaalhuur, maar er werd wel  
verwacht dat je een consumptie nam. In 1994 zijn 
ze begonnen. Het bridgespel moet je spelen aan 
tafel met vier personen. Rie Stet regelde alles. 
Kwam zij een persoon tekort dan belde zij mij met 
de vraag of ik in kon vallen. Ik was daar heel blij 
mee. Een poosje later werd ik donateur en werd 
elke middag ingedeeld. Na een paar jaar hield Rie  
op met de organisatie en vroeg mij om het over te 
nemen. Ik heb een schrift gevonden waar alle bridgers in staan. In to-
taal hebben 67 leden en donateurs op vrijdagmiddag gebridged.  
Niet iedereen kwam elke middag. 
In 1996 heb ik het overgenomen. Karel was inmiddels met pensioen 
gegaan, hij ging ook mee. Toen de computer kwam is Karel achter de 
computer gaan zitten. Hij voerde alle uitslagen in en dan hadden we 
snel de uitslag. De middagen waren heel gezellig. Altijd een Paas- en 
Kerstdrive met cadeaus.  
Zelfs kwam een keer Sint en echte Piet binnen.  
De laatste keer was 27 september 2002. De animo liep terug en we 
moesten veel doen om mensen bij elkaar te krijgen. Niemand wilde 
de leiding overnemen. Dit was mijn bridgeverhaal. 
Ook heb ik altijd met plezier gebould. Interne competitie met Joop 
van Kersbergen, we missen hem nog altijd. 
Door verschillende lichamelijke ongemakken heb ik besloten mijn  
lidmaatschap op te zeggen.  
Ik zal best nog wel eens met Karel meekomen. 
Ik wens iedereen veel plezier op de baan. 
Karel en ik wensen iedereen een gezond en gelukkig 2023 toe. 
Ank Christ. 
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Eerste Dinsdagtoernooi 6 december 2022 

Dinsdag 6 december werd het Eerste-Dinsdag-van-de- 
Maandtoernooi georganiseerd. Totaal schreven 36 deelnemers zich 
in, maar tussen de wedstrijden door werd er uitgebreid gesproken 
over 5 december, de pakjesavond.  
Er moesten, zoals gewoonlijk, drie partijen gespeeld worden en na de 

derde partij bleek dat Henk van de 
Hoek het beste resultaat had neerge-
zet, 3 + 28, zodat hij met een grote 
glimlach de goedgevulde mand in 
ontvangst mocht nemen.  
Totaal waren er zes deelnemers met 
drie overwinningen, achtereenvol-
gens Wil Boer, Dick Hut, René Luijen-
dijk, Arie Wijnbelt en Kees Duerink. 
Ook zij mochten allemaal een prijs 
uitzoeken. Voor de spelers met twee 
overwinningen waren er acht prijzen 
beschikbaar. Als beste met twee 
overwinningen werd  Conny van 
Cleef uitgenodigd om een prijs uit te 
komen zoeken. De beste met één 

overwinning was Tiny Ham. Totaal waren er zes prijzen beschikbaar 
voor de spelers met één overwinning. De aanmoedigingsprijzen wer-
den uitgereikt aan Tineke Punte en Ton Valk.  
Ria de Weger was de vrijwilliger achter de bar. 
Zij werd hartelijk bedankt voor haar inzet en enthousiasme.  
Wil Vendeville en Tiny Ham werden bedankt voor het verzorgen van 
de prijzentafel met als extra hulp, Cees Vendeville. Intussen had Cees 
ook een foto gemaakt van  de winnaar.  
 
Alle vrijwilligers werden hartelijk bedankt voor 
hun inzet, want zoals U weet is een toernooi 
zonder vrijwilligers niet te realiseren.  
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In deze rubriek houden 
wij onze leden op de 
hoogte van ontwikke- 
lingen bij onze sponsors 
en eventueel ander 
nieuws van de Sponsor-
commissie.  

Eenieder die graag de fiets pakt, is meer dan welkom bij  
Peters Fietsen aan de Zwarteweg 7 in Leusden. 
Zeker voor het onderhoud van je fiets ben je hier aan het goede adres. 
Deskundig voeren zij het gewenste onderhoud uit zoals jij dat graag 
wilt zien. Zij maken gebruik van materialen van goede kwaliteit. Ook 
krijg je vooraf een prijsindicatie, zodat je achteraf niet voor verrassin-
gen komt te staan. 
Fietsen: zij zijn dealer van Conway en Victoria e-bikes  
(met Bosch ondersteuning). 
Gaat je interesse uit naar een ander merk dan kan dit 
natuurlijk ook. 
Harrij-Jan Peters, bereikbaar op telefoonnummer: 06-43286991 
 
Welkom bij Mondzorg Leusden 
Soms heeft de verzorging van je gebit extra ondersteuning nodig. 
Dan ben je van harte welkom bij de mondhygiënistenpraktijk in Leus-
den. Als ervaren en gekwalificeerde mondhygiënisten weten zij pre-
cies welke aandachtspunten er belangrijk zijn. Ook hebben zij veel er-
varing met angstige patiënten, kinderen en ouderen.  
Kwaliteit staat in hun mondhygiënistenpraktijk altijd voorop.  
Het team van Mondzorg Leusden werkt met de nieuwste technieken. 
Uiteraard zijn zij altijd volledig op de hoogte van de laatste ontwikke-
lingen in hun branche. Jouw mond is bij hen in goede handen! Daar-
naast streven zij naar een vlekkeloze service, ook hechten zij veel  
belang aan een persoonlijke benadering en een prettige, informele 
sfeer. Ze nemen ruim de tijd voor je, luisteren zorgvuldig naar je 
mondklachten en wensen. 

https://www.mondzorgleusden.nl/angst/
https://www.mondzorgleusden.nl/kinderen/
https://www.mondzorgleusden.nl/ouderen/
https://www.mondzorgleusden.nl/ons-team/


 33 

Ook ondersteunt Mondzorg Leusden de Voedselbank. Elke drie maan-
den een nieuwe tandenborstel en een geschikte (kinder)tandpasta 
gebruiken, is vaak niet mogelijk voor de jeugd die gebruik maakt van 
de Voedselbank. Zij bezorgen deze groep kinderen elk 
kwartaal tandenpoets-pakketten. Ieder kind krijgt een 
pakket met een tandenborstel, een tube tandpasta en 
informatie om het gebit gaaf te houden. 
Kijk maar eens op hun website: 
www.mondzorgleusden.nl of bel naar 033-4945010.  
 
Kapsalon Charly, Dames en Herenkapper. 
Kapsalon Charly in Leusden is dé kapsalon wanneer je graag persoon-
lijke aandacht wilt tijdens het knippen en waar je tal van specials en 
leuke aanbiedingen kunt vinden. 

Als kapper in Leusden zien we vaak vaders en moeders 
met kinderen of de opa’s en oma’s met hun kleinkinderen 
binnenkomen. Bij Kapsalon Charly is dat geen enkel pro-
bleem. Zij hebben namelijk een leuke special waarbij  
(groot-)ouder en kind direct samen geknipt kunnen wor-

den tegen scherpe tarieven. Je betaalt niet alleen minder, je bespaart 
ook tijd én het is een leuke ervaring voor (groot-)ouder en kind uiter-
aard. Deze “special” geldt voor (groot)ouders met kinderen tot de 
leeftijd van 12 jaar. Maar je kunt uiteraard nog veel meer leuke acties 
van Charly verwachten, zoals een mini prepaid special waarmee je 
veel geld kunt besparen. 
Kijk voor meer informatie op de website: www.kapsaloncharly.nl 
Voor advies en het maken van een afspraak: dit kan online of bel 033-
4941303 
Je vindt Kapsalon Charly aan de Hamersveldseweg 26a in Leusden. 
 

Eind 2021 ging Midland Tours verder als MidlandOskam Tours. 
Met ingang van januari is het weer als vanouds Midland Tours. 
Nog steeds organiseren zij dagtochten, meerdaagse busreizen en kla-
verjasreizen. Voor meer informatie zie hun nieuwe advertentie op  
blz. 34 of bekijk de website Midlandtours.nl of bel 033-8888686 

http://www.mondzorgleusden.nl
http://www.kapsaloncharly.nl


 34 

Tot slot verwijzen wij jullie graag als geheugensteuntje naar onze 
website:www.jbcdehakhorst.nl/sponsoren. 
Je komt dan rechtstreeks op de pagina met logo’s en een toelichting 
op de activiteiten van al onze sponsors. Met een klik op het logo kom 
je direct op hun bedrijfswebsite. 

Waar zij ons steunen, steunen wij hen! 
 

http://www.jbcdehakhorst.nl/sponsoren
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Maandagavondhussel november 
 

Deze maand deden er in totaal 55 spelers mee aan deze husselavon-
den waarvan 25 op alle vier de avonden aanwezig waren. Er waren 
104 punten te behalen. Dat is niemand gelukt maar Gerard Bakker 
kwam met 103 punten akelig dichtbij. Hij is daarmee de terechte win-
naar van deze maand. Gefeliciteerd Gerard. Een mooie tweede plek 
voor Will Rademakers met 102 punten en een derde plaats voor Eg-
bert van Wijk met 101 punten. De beste dame deze maand is Cora 
Martens met 97 punten. Hieronder de beste tien spelers van deze 
maand. 
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In memoriam Gerda Vonhof 
  
Op 29 november jl. is Gerda Vonhof op een leeftijd van 73 jaar 
overleden. 
Gerda was lid van onze vereniging vanaf februari 2011.  
Wij herinneren ons Gerda als iemand, die zeer betrokken was bij 
alles om haar heen. Altijd een luisterend oor. Ze was zeer betrokken 
bij haar gezin en kleinkinderen. Ook was ze altijd geïnteresseerd bij 
alles wat er bij De Hakhorst gebeurde.  
Velen hebben warme herinneringen aan haar. 
  
Zij was een erg goede plaatster bij het boulen, maar had tot haar 
spijt nog nooit de mand gewonnen bij een van de interne  
toernooien. Dat gebeurde uiteindelijk op 10 augustus toen zij de 
mand won bij het Koffietoernooi. 
Wij verliezen in Gerda een gewaardeerd lid, dat op een betrokken 
en nuchtere wijze in het leven stond. 
Gerda is op 6 december begraven in Putten. 
Ik wens Bertus, haar kinderen en kleinkinderen veel sterkte met het 
verwerken van dit verlies. 
 
Namens het bestuur van de Hakhorst 
Ad Kooijman.  

Kennisgeving. 
 

Op 14 december jl is André Horn overleden. 
Hij was een trouw bezoeker en speler en zal door menigeen worden 
gemist. 
Hij is op 22 december in besloten kring gecremeerd. 
 
Ad Kooijman  
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Koffietoernooi 14 december 
 
Op 14 december hadden 21 leden de warmte van de boulehal en  
kantine opgezocht voor het Koffietoernooi van de maand december. 
Ria de Weger en Cuja de Weerdt hadden niet alleen voor warme 
koffie, thee – en als je wilde warme chocolademelk – gezorgd maar 
ook voor overheerlijke koeken. De prijzentafel was tot tevredenheid 
van ieder gevuld met leuke, gevarieerde prijzen waarbij de kerstsfeer 
niet ontbrak. Na de eerste partij stonden Arie Wijnbelt, Harm Fledde-
rus en Wout Klok er goed voor met een 13 – 2 winstpartij. De spelers 
die hier het “slachtoffer” van waren, waren Carla de Wilde, Kees  
Duerink en André de Groot. De praktijk bewees weer eens dat zo’n 
min of meer dramatische partij niet automatisch betekent dat je  
geheel buiten de prijzen valt. Carla de Wilde eindigde door een winst 
van 13 – 3 in de tweede partij en een 13 – 8 in de derde partij op de 
zevende plaats in de eindklassering en mocht daardoor toch naar de 
prijzentafel. Ook Kees Duerink mocht uiteindelijk toch naar de prijzen-
tafel. Veel keus had hij niet meer. Op de tafel lag voor hem de poedel-
prijs te wachten. 
Na twee partijen waren er vijf spelers met twee gewonnen partijen. 
Dat waren Arnold van der Loo, Cees Wagenaar, Charlotte van den 
Hoek, Harm Fledderus en Rob Geurts. Harm Fledderus voerde op dat 
moment met 13 saldopunten de lijst aan. Met 1 saldopunt achter-
stand volgde Charlotte, samen met Cees Wagenaar, op een gedeelde 
tweede plaats. Arnold van der Loo zat hen met 2 saldopunten achter-
stand dicht op de hielen. Rob Geurts sloot de rij met 6 saldopunten 
achterstand.  
 
Het werd dus een spannende derde ronde. Rob Geurts liep zijn ach-
terstand prachtig in door ook zijn derde partij winnend af te sluiten. 
Van de andere vier kandidaten wist alleen Arnold van der Loo zijn  
derde partij te winnen. Arnold bleek met drie gewonnen partijen en 
15 saldopunten de uiteindelijke winnaar te zijn en mocht met de 
mand naar huis. Rob werd verdienstelijk tweede met 10 saldopunten.  
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Bij de spelers met twee gewonnen partijen vielen achtereenvolgens 
Gerda Verbruggen, Hans de Vaal, Harm Fledderus, Peter de Rooij, 
Carla de Wilde, Charlotte van den Hoek, Cees Wagenaar en Henk van 
den Hoek in de prijzen. Er waren vier winnaars met één gewonnen 
partij in de prijzen: Wout Klok, Arie Wijnbelt, Harry Wolters en Ina de 
Groot. Kees Duerink mocht deze keer als laatste naar de prijzentafel 
voor de poedelprijs. 
 
Joop de Wilde 
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Kersttoernooi 2022 
Twee jaar hebben we erop moeten 
wachten maar eindelijk konden we weer 
het Kersttoernooi organiseren. Daar 
dachten een hoop leden hetzelfde over 
want een paar uur voor aanvang stonden 
64 spelers ingeschreven. Volle bak met 
doubletten dus en dat is best veel gezien 
de terugloop na de coronatijd. Helaas op 
het laatste moment nog 4 afzeggingen 
(dat kan gebeuren), maar er kwamen 2 
spelers gewoon niet opdagen. Beetje de 
boel omgooien, in 13 banen doublet en 

één baan triplet. Om te voorkomen dat het geen nachtwerk zou wor-
den besliste de wedstrijdleiding om op tijd te gaan spelen. Een uur 
spelen en een kwartier pauze. Dat levert bij een enkeling gemopper 
op maar achteraf onterecht want die persoon kon gewoon zijn drie 
partijen uitspelen zoals de meeste partijen binnen het uur klaar wa-
ren.  
De prijzentafel, iedereen had prijs, was verzorgd door Anja Engelbert 
en Tjitske Moro. Zij hadden daar veel tijd ingestoken.  
De barmedewerkers, Wil Vendeville en Henk van den Hoek, kregen 
het op piekmomenten behoorlijk voor hun kiezen. Maar met name 
door deze vier personen werd het “een ouderwets gezellige avond”, 
vond iedereen. 
Voor de beste drie spelers van dit toernooi hadden Tjitske en Anja 
mooie pakketten samengesteld en de overige mensen konden groeps-
gewijs naar de prijzentafel komen om een keus te maken. De winnaar 
van dit toernooi is Ton Jetten die zijn drie partijen wist te winnen met 
een saldo van 26. Een mooie tweede plaats was er voor Piet van Opij-
nen, drie winstpartijen en een saldo van 23. De derde plaats was iets 
problematischer. Zowel Dicky Willigenburg als Ramazan Ones wonnen 
drie partijen en hadden een saldo van 21 en wonnen hun partijen ook 
nog eens met dezelfde cijfers, 13-7, 13-7 en 13-4. Knap hoor.  
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De wedstrijdleiding kwam met een praktische oplossing. Beiden spe-
lers mochten één boule plaatsen bij een uitgegooide but en degene 
die het dichtste bij kwam werd derde. Dicky plaatste niet echt mooi, 
zo’n 30 cm van het but vandaan maar Ramazan was zo sportief om 
op 40 cm te plaatsen waardoor Dicky de mooie derde plek in de 
wacht sleepte. 
Na afloop was iedereen het erover eens dat dit eindelijk weer eens 
een oergezellige avond was met veel 
spelers bij elkaar.  
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Goed oudpapier jaar 2022 
 
Vorige maand riepen we jullie op mee te werken aan een recordop-
brengst 2022. Dat is inderdaad gelukt maar op een andere manier 
dan gepland. 
Omdat op 7 december de containerverplaatsing richting het hek 
plaats zou vinden, moest de container de dag daarvoor al geleegd 
worden. Gelukkig zaten er zware dozen in met boekwerken, zodat de 
opbrengst in 4 weken tijd toch 2.100 kg. bleek te zijn. Daarmee komt 
de jaaropbrengst uit op 23.800 kg. met 9 wissels.  
Dat is gemiddeld 2.645 kg. per keer.  
Maar uiteraard zit er op 31 december weer een flinke voorraad in, 
zeker als er veel mensen ’s middags van 14.00 – 15.00 uur gehoor 
geven aan de uitnodiging om bij het inleveren van 
een lekkere oliebol te kunnen genieten. Er zal dan 
meer dan 1.200 kg. ingeleverd zijn, dus de doel-
stelling van 25.000 kg. gerealiseerd, maar deels 
nog niet geregistreerd. 
In geld uitgedrukt heeft iedereen goed bijgedra-
gen aan de clubkas. Behalve de jaaropbrengst van 
€ 952,- ontvingen we nabetaling over 2021 van € 161,60 vanwege de 
gestegen marktprijs van oudpapier. Dus de penningmeester kan ruim 
€ 1.110,- bijschrijven. 
Deze mooie jaaropbrengst is veel meer dan in de twee coronajaren 
met 8.800kg. (2020) en 8.080 kg.(2021) maar we streven ernaar om 
de hogere opbrengst van eerdere jaren te evenaren. 
 
Succesvolle verplaatsing van de container 
De verplaatsing van de container bleek een arbeidsintensieve dagklus 
te zijn, die ’s middags om 15.30 uur geklaard was. Gelukkig was er 
een kraan beschikbaar voor het zware werk. Het stalen geraamte rust 
op 2 grote betonblokken van 2.500 kg., die zijn ingegraven.  
De container schuift over 2 stalen H- balken. Op de foto is goed te 
zien hoe de containerwissel nieuwe stijl vanaf nu plaatsvindt. Het op-
stapje bij de deuren is een tijdelijke oplossing.  
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Samen met de nieuwe bestrating is het al een verbetering, maar in 
een later stadium zal voorzien worden in een nog betere verbindings-
constructie met de container. 
 
Uitdaging voor 2023 is goed voor de clubkas 
Veel cijfers deze keer, maar de boodschap is simpel: doe volgend jaar 
allemaal mee, dus ook de nieuwe leden, om de opbrengst van 2022 
te verbeteren. Ons doel is een gemiddelde weekopbrengst van 500 
kg. Goed voor de club en dus voor alle leden. 
Uiteraard alle gevers van 2022 hartelijk dank. 
 
Max Bremer 
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Een nieuw jaar 

 

Een nieuw jaar is weer gestart, 

een nieuw jaar, het blijft apart. 

Je denkt te weten hoe het zal verlopen, 

of het ook zo gaat is alleen maar te hopen. 

Nieuwe ervaringen komen zeker weer voorbij, 

koester de mooiste want dat maakt je blij. 

Vergaande dromen en nieuwe dromen, 

we zullen ze allemaal weer tegenkomen. 

Leef het leven zo lang het mag duren, 

jouw levenspad kun je niet sturen. 

Hoe je dit komende jaar ook al hebt bedacht, 

geniet juist van wat je niet verwacht. 
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033-7854348 
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  Arnold’s Arnold’s 

2023 

Januari/februari/maart 
 
Door de hoge energieprijzen heeft ons bestuur besloten om de tem-
peratuur in de hal af te laten stellen op 10 graden. Dat weerhoudt 

onze leden er echter niet van om gewoon te komen 
boulen. Ze zijn wel wat minder beweeglijk en onher-
kenbaar door de dikke kleding, dassen, bivakmutsen 
en bontmutsen. Door Cees Vendeville worden foto’s 
gemaakt van de verkleumde gezichten en daar wordt 
een prijsvraag aan gekoppeld “van wie is die paarse 
neus”? 
Een paar leden hebben, verwijzend naar de AVG 
(Algemene Verordening Gegevensbescherming),  
bezwaar aangetekend tegen de gepubliceerde foto’s 
van de verkleumde gezichten. In een extra ledenverga-

dering wordt afgesproken dat er alleen nog maar foto’s worden ge-
plaatst van mensen met een balkje voor de ogen. De prijsvraag “van 
wie is die paarse neus” wordt gewonnen door Cees Vendeville, hij 
had iedereen goed. 
De energierekening is nog steeds te hoog waardoor het bestuur zich 
genoodzaakt ziet de temperatuur in de hal te verlagen naar  
5 graden. De leden blijven gewoon komen. Tussen de partijen 
door gaan ze naar buiten om op temperatuur te komen. Er  
komen klachten van leden dat ze door het balkje voor de ogen 
niet meer herkenbaar zijn op foto’s. Op een extra ledenvergadering 
wordt afgesproken dat er alleen nog foto’s gemaakt mogen worden 
van leden die met de rug naar de fotograaf staan. 
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April/mei/juni 
 
Omdat we hebben afgesproken dat er geen intern toernooi meer 
wordt georganiseerd met meer dan vier ronden zal het Paastoernooi 
niet met kwintetten, maar tripletten worden gespeeld in drie  
voorgelote partijen. Wel worden de teams weer samengesteld door 
loting. Voor het eerst mogen ook leden van Amicale inschrijven. Met 
32 inschrijvingen zitten we helemaal vol. In de kantine zijn daardoor 
alleen maar staanplaatsen.  
Het Lentetoernooi wordt gewonnen door René Luijendijk en Antoine 
Albrecht. Omdat de fotograaf alleen maar een foto mag maken van 
hun ruggen weet niemand van de leden welke rug bij wie hoort. Het 
hele gedoe rond het AVG gebeuren hangt iedereen de keel uit.  
Er komt weer een extra ledenvergadering en daar eisen de leden dat 
iedereen weer gewoon herkenbaar op de foto komt en dat het be-
stuur ook excuses aanbiedt voor het leed dat de leden is aangedaan. 
Het bestuur doet dat maar er vinden geen herstelbetalingen plaats. 
Het is extreem warm in juni waardoor het hitteprotocol weer in wer-
king treedt. Omdat de temperatuur de hele 
maand tussen de 36 en 38 graden is besluit het 
bestuur om de hele maand dicht te gaan. Het is te 
gevaarlijk voor de kwetsbare leden. Uit protest 
worden er door deze mensen twee bussen ge-
huurd en gaan ze met z’n allen naar het strand. 
 
Juli/augustus/september 
 
De LGBTQIA+ beweging heeft kennisgenomen van onze flyer van het 
Man/Vrouwtoernooi en spreekt ons daarop aan. Ze eisen dat deze 

benaming wordt aangepast. Ze stellen voor om 
daarvoor in de plaats “mens die nooit heeft ge-
menstrueerd en mens die ooit wel heeft gemen-
strueerd” te gebruiken. Dit wordt geweigerd om-
dat die tekst te lang is voor op onze flyer en wij 
onszelf wel zien als man en vrouw. 
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De tweede hittegolf is, met gemiddeld 35 graden, een feit. Het open 
Kwintettentoernooi wordt daarom, op advies van de NJBB, afgelast. 
Onze leden mogen van het bestuur alleen nog binnen spelen. Het  
NK-veteranen op 15 augustus, georganiseerd door de NJBB, gaat wel 
door. 
Omdat het Kersttoernooi in 2022 zo succesvol was wordt op verzoek 
van de leden het Herfsttoernooi volgens hetzelfde systeem georgani-
seerd. Voor iedereen een prijs. Alleen het ver-
zorgen van de kerstkransjes bij de koffie levert 
de nodige problemen op voor de  
Sportcommissie. 
 
Oktober/november/december 
 
Het wordt weer kouder en de temperatuur in de hal wordt weer op  
5 graden ingesteld. Het bestuur komt met het volgende advies: 
Spelers ga wat dichter bij elkaar staan. Wat door sommigen iets te 
letterlijk wordt uitgevoerd, waardoor anderen zich weer onprettig 
voelen. De berichten over (on-)gewenste intimiteiten stromen  
binnen. Het is wel leuk dat daar weer foto’s van zijn gemaakt waar 
betrokkenen herkenbaar op staan. 
Het Kerst- en Oliebollentoernooi worden voor het eerst in het be-
staan van De Hakhorst niet op een vrijdagavond maar op een zater-
dagmiddag gespeeld. Enerzijds gebeurt dit omdat de aanmeldingen 
op de vrijdagavonden gestaag terugliepen maar ook omdat er klach-
ten waren binnengekomen dat de “dagspelers” ook wel eens aan  
deze toernooien willen meedoen. De bezetting is daardoor beter 
maar er zijn wel veel mensen die vergeten dat ze zich hebben opgege-
ven en dus niet op komen dagen. 
 
Boule gezellig, zowel man als vrouw 
 
 
 
                                                                        2023 
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Commissie Voorzitter, vz            

Coördinator, co 

Taak Telefoon/ e-mail 

Audio/visuele ap-

paratuur  

AVG commissie 

Cees Vendeville 

Martin Borst 

co. algemeen 

co. privacy 

06-30433079 

06-37560935 

Banen Arie Wijnbelt vz. algemeen 033-4943810 

Begeleiding    

nieuwe leden 

Martin Borst co. algemeen 06-37560935 

Bouletin Bep Vos redactie 033-4940724 

Barrooster 

Distributie Bouletin 

Ria de Weger 

Albert vd Tweel 

co. barrooster 

co. algemeen 

barrooster@jbcdehakhorst.nl 

033-4941476 

Facilitaire dienst Gerrit Blom co. algemeen facilitair@jbcdehakhorst.nl 

06-48936344  

Groenvoorziening Rob Geurts co. algemeen  06-46212335 

Kleding Tjitske Moro vz. algemeen 06-22201110 

Klusteam René Luijendijk co. algemeen  06-30696075 

Ledenwerving Truke Nielen vz. algemeen 033-4942076 

Lief en Leed Tjitske Moro vz. algemeen 06-22201110 

Oud Papier Max Bremer vz. algemeen 033-4942805 

Sponsor Kees Duerink co. algemeen 06-55363291 

Sport Paul Dijkstra vz. algemeen sc@jbcdehakhorst.nl 

Systeembeheer Eric Borst netw. hard-/

software  

webmas-

ter@jbcdehakhorst.nl 

Verhuur/party’s Vacant co. algemeen  

 Diny Lieben 2e co. bglieben@planet.nl 

Website Max Bremer website 033-4942805 
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Lidmaatschap JBC De Hakhorst 
Het verenigingsjaar loopt van 1 januari t/m 31 december. 
Aanmelding kan op elk moment via het aanmeldingsformulier en de 
toestemmingsverklaring, welke te vinden zijn in het clubgebouw   
alsmede op de website van de vereniging. 
Een lidmaatschap eindigt uitsluitend per 31 december d.m.v. een 
schriftelijke opzegging bij de secretaris vóór 1 december van dat jaar. 
  
Lidmaatschapskosten 
Eenmalige inschrijfkosten € 11,50 
Verenigingsbijdrage € 95,00 
NJBB bondsbijdrage senioren € 23,90 
NJBB bondsbijdrage senioren vanaf 1 juli € 12,00 
NJBB bondsbijdrage jeugd (tot 18 jaar) € 12,00 
NJBB administratiekosten extra lidmaatschap € 5,00 

Openings- en speeltijden 
 
   Openingstijd 1) Speeltijd 2) Bar open 
Maandag  19.00 – 23.30 19.30 – 22.30 19.00 – 23.00 
Dinsdag  12.30 – 17.00 13.00 – 16.00 12.30 – 16.30 
Donderdag  12.30 – 17.00 13.00 – 16.00 12.30 – 16.30 
Vrijdag  19.00 – 23.30 19.30 – 22.30 19.00 – 23.00 
Zondag  12.30 – 17.00 13.00 – 16.00 12.30 – 16.30 
1e Dinsdagtoernooi  
   12.30 – 17.30 13.00 – 17.00 12.30 – 17.30 
Koffietoernooi 09.00 – 14.00 09.30 – 13.00 09.00 – 13.30 
Vrijdagavondtoernooi  
   19.00 – 00.30 19.30 – 23.30  19.00 – 24.00 

1) Barmedewerkers dienen tenminste 15 minuten vóór deze tijden aanwezig te zijn. 

2) Let op! Op de genoemde tijden worden uitzonderingen gemaakt bij toernooien. 
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